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Marszałek Senatu Stanisław Karczewski ogłosił w niedzielę ideę
powstania regionalnych ośrodków dla repatriantów. „Chciałbym,
aby w Polsce było 16 ośrodków dla repatriantów – po jednym w
każdym województwie” – powiedział.

W tej chwili w Polsce czynne są tylko dwa tego typu ośrodki –
w Pułtusku oraz Środzie Wielkopolskiej. W ocenie marszałka
jest to zdecydowanie niewystarczające.

„Polska się bogaci i jesteśmy coraz bardziej zasobni, więc
powinniśmy  inwestować  większe  środki  w  powrót  Polaków  z
zagranicy.  W  takich  ośrodkach  byłoby  nauczanie  języka,
kultury, a także możliwość załatwienia wielu spraw urzędowych”
– zaznaczył.

Jak podkreślił, coraz bardziej zauważalny jest teraz „trend”
większego  zainteresowania  Polską  wśród  młodych  Polaków
mieszkających za granicą.

„Widzimy to na podstawie dużego zainteresowania nauką języka
polskiego.  To  procentuje  później,  bo  ci  młodzi  ludzie  po
nauczeniu się języka polskiego szukają kolejnych aktywności” –
stwierdził  i  dodał,  że  powrót  do  kraju  Polaków,  którzy  z
różnych  powodów  znajdują  się  poza  jego  granicami  jest
priorytetem  rządu.

Stanisław Karczewski uczestniczył w niedzielę w XXII Forum
Polonijnym,  który  odbywał  się  w  Wyższej  Szkole  Kultury
Społecznej i Medialnej w Toruniu.
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